
Uzņēmums SIA „Alūksnes Enerģija” turpina Eiropas 

Savienības projektu. 

 

Projekts ir par tīru gaisu Alūksnē.  

Tas attīrīs dūmus no trim apkures katliem. 

Putekļu gaisā būs mazāk.  

Paka ielā 2C, Alūksnē sāk uzstādīt jaunu filtru un skursteni. 

Filtrs ir elektrostatiskais.  

Projektu pabeigs 2025. gada septembrī.  

Projektu veic kopā ar Centrālo finanšu un līgumu aģentūru.  

Projekts maksā 692 450,85 eiro. 

Eiropa palīdz ar 225 432,00 eiro. 

Būvē uzņēmums SIA „Rubate”. 
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